
    

Skolebestyrelsesmøde 

Mødetidspunkt Mandag den 17.juni 2024 kl. 16.30 – 18.30            

Mødested Mødelokale, Dybvad skoleafdeling Mødeleder: MSC       Sekretær: AH 

Deltagere Martin Stenbjerg Christensen (skolebestyrelsesformand) 
Heidi Vagner Svendsen (næstformand) 
Jes Emil Skytte Christensen (forældrerepræsentant) 
Claus Ledet Birkbak (forældrerepræsentant)  
Bianca Dalgaard Svendsen (forældrerepræsentant) 
Kenneth Klitgaard Svendsen (1.supplemant, forældrerepræsentant) 
Thomas Nielsen (2.suppleant, forældrerepræsentant) 
Anne Roland Hejslet (medarbejderrepræsentant) 
Sally Korsgaard (medarbejderrepræsentant) 
Benjamin Grøndallund Jensen (elevrådsrepræsentant) 
Frederik Hede Michaelsen (elevrådsrepræsentant) 
Gitte Kiilerich (skoleleder) 
Mette Boas (referent) 
 

Fraværende Mette Boas,  

 

Indhold Mål/udbytte Metode Forberedelse Ansvarlig 
Tid 

Orientering fra: 
 
 
Formand 
 
Skoleleder 
 
Medarbejder 

Være orienteret i forhold til hvad der rør sig på sko-
len/SFO 
 
 

Orientering fra 
de forskellige 

Ingen MSC 
20 min. 



    

 
Elevrådet 
 
 

Referat                                     
 
 
 
                           

Formand:  
Ifølge referater fra B og U er der udsigt til, at ressourcer til lejrskoler bortfalder. Kan vi finde 
alternativer? I givet fald skal forældre varetage overnatningstjansen eller evt. samarbejde 
med kirken? Punktet sættes på som punkt på førstkommende møde efter sommerferien. 
Skal der arrangeres lejrskoler på flere trin? 

- Vær opmærksom på, hvad formålet er med lejrskolerne. 
- Har vi mulighed for at finde arrangementer, hvor vi kan tjene penge til lejrskolerne. 
- Forslag meldes ind til formanden  

Skoleleder:  
Sommerfest med aktivitetscenteret for byens borgere lørdag d. 8. juni var en fin dag. 
Grøn pulje – deadline er til september for at søge midler.  

- Heidi, Bianca og Emil laver ansøgning 
Hørbyafdelingen - Sally: 
2. årgang har været i Råbjerg Mile – Moses i ørkenen 
3. årgang har været i Sæby Kirke 
De 3.a og 3.b klasser samlæses i højere grad. 
Kommende 0.klasse er i gang med overgangsarbejde’ 
Dybvadafdelingen -  Anne: 
4. juni – Grundlovsfest – en dejlig dag 
Overgangsarbejde med kommende 4. klasse er i gang 
Klasselærerdage afholdes i næste uge 
9. klasse er snart færdige med afgangsprøver 
 
 
 

 



    

Årsberetning Hvordan afvikler vi event hvor årsberetningen fremlæg-
ges? 

Drøftelse 
 

 
 

 MSC 
20 min. 

Referat 
 

Der udsendes et skriv med årsberetning – og sommerhilsen.  
Det personlige møde mellem bestyrelse og forældre venter til forældremøderne i efteråret. 

 

Principper  Opfølgning på hvor vi er i arbejdet med principperne   
 
 
 
 

Drøftelser og 
aftale om næ-
ste skridt 
 

 

  
 
 
 
 

MSC 
30 min  
 
 
 
 

Referat Møde i efteråret reserveres til principper – drøftelse på baggrund af udkast. 
Forældrerepræsentanter mødes forud for at drøfte de forskellige principper. (29/8 og 5/9) 
 

  

Datoer for skolebe-
styrelsesmøder 
2024/2025 

Fastsættelse af datoer for kommende skolebestyrelses-
møder 
Forslag til mødedatoer: 
29/8 (to), 25/9(on), 21/10(ma), 19/11(ti), 10/12(ti), 
30/1(to), 4/3(ti), 7/4(ma), 14/5(on), 18/6(on) 

Drøftelser   MSC 
Alle 
10 min. 

Referat 
 

Datoerne er foreløbigt godkendt. Vi tager mødedatoerne for foråret op på mødet i decem-
ber. 
Tidsrum fra 16.30 – 18.30 

 

Evt.  Udskrive og underskrive referatet   10 min. 



    

Referat deltagelse i forældremøder 
0.-3. klasse:  - Martin 
4. klasse: 17/9 - Emil 
5. klasse: 11/9 – Bianca og Claus 
6. klasse: 18/9 - Heidi 
7. – 9. klasse: 10/9 - Bianca  
  

 

Afslutning af dette 

skoleårs møder i be-

styrelsen 

      
 

30. min 

Referat:   

 

Pkt. til kommende møder:  

Principper 

Lejrskole fremadrettet 

Rockbussen 

Årsberetning 


